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نخستین شکست تراکتور با ساغلام

بیداری دیرهنگام سرخپوشان

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد فرهادپور: تیم تراکتور برابر فولاد خوزستان 
مغلوب شد.

به گزارش س��رویس ورزشی عصرآزادی، در هفته بیست و دوم لیگ برتر فوتبال کشور تیم 
تراکتور در ورزشگاه سردار شهید سلیمانی تبریز میزبان تیم فولاد خوزستان بود که این بازی 

در پایان با برتری دو بر یک تیم فولاد مهمان به پایان رسید.
هر دو گل تیم فولاد خوزستان در نیمه نخست به ثمر رسید. حمید بوحمدان با شوتی از راه 

دور و سینا شاه عباسی از ضربه کرنر دو گل تیم فولاد را به ثمر رساندند.
در نیمه دوم تیم تراکتور برای جبران گل حملات زیادی روی دروازه حریف آورد و در دقیقه 

92 توسط توسط بهزاد سلامی به ثمر رساند که برای فرار شکست میزبان کافی نبود.
بدین ترتیب تیم تراکتور در دومین بازی با هدایت س��اغلام برابر فولاد خوزستان نخستین 
شکس��ت خود را تجربه کرد. سرخپوش��ان تبریزی در بازی هفته قبل خود در مش��هد برابر 

شهرخودرو به تساوی بدون گل دست یافته بود.
تیم تراکتور با این شکست همچنان 16 امتیازی باقی مانده و در رده سیزدهم جدول جای 

گرفت.

هدف تیم ملی کبدی زنان طلای هانگژو است
مربی تیم ملی کبدی زنان گفت: پیش بینی برای بازی های آس�یایی هانگژو سخت 

است اما سعی و تلاش همه ما این است که با دست پر و مدال طلا  برگردیم.
س��لیمه عبدالله بخش ، در خصوص ش��رایط تیم ملی کبدی زنان اظهار کرد: پنجمین اردو 
از ۱۸ تا ۲۷ اس��فند انجام خواهد ش��د. تاکنون ورزشکاران به یک آمادگی ۴۰ تا ۵۰ درصدی 

رسیده اند و در ادامه راه هم برای بازی های آسیایی به آمادگی کامل خواهند رسید.
مرب��ی تیم ملی کبدی در ادامه در خصوص دیدارهای تدارکاتی برای تیم ملی کبدی زنان 
گفت: دیدار تدارکاتی قطعا برای تیم ملی در نظر گرفته شده است اما هنوز مشخص نیست که 
این دیدارها با کدام کشورها خواهد بود. قرار است ایران به زودی میزبان دیدارهای تدارکاتی 
باشد. همچنین تیم ملی برای دیدار تدارکاتی به کشورهای دیگر اعزام می شود. باید بازیکنان 
با شرایط آب و هوایی متفاوت و شرایط کشورهای دیگر آشنا شوند تا بتوانند خود را با شرایط 

مسابقات وقف دهند.
کاپیتان س��ابق تیم ملی کبدی زنان در خصوص جوانگرایی تیم ملی گفت: برای مس��ابقات 
آس��یایی جاکارتا تقریبا یک تغییر در ترکیب تیم ملی داش��تیم و تقریبا بیش��تر نفرات عوض 
ش��دند. اکنون هم قطعا تغییرات خواهیم داشت. هر بازیکنی که توانایی و توانمندی بیشتری 
داشته باشد قطعا در تیم ملی حضور خواهد داشت. هر ورزشکاری که در اوج آمادگی باشد به 
بازی های آسیایی هانگژو اعزام خواهد شد. قطعا از تجربه بازیکنانی که در جاکارتا در تیم ملی 
بودند استفاده خواهیم کرد تا یک تیم خوب را به بازی های آسیایی اعزام کنیم. عبدالله بخش  
در ادام��ه گفت: در ح��ال حاضر ۲۸ بازیکن به اردوی تیم ملی دعوت ش��ده اند. اردوی پنجم 
همانطور که گفتم در اس��فند برگزار خواهد شد و شش��مین اردوی ما از ۶ فروردین استارت 
خواه��د خورد.  مربی تیم مل��ی کبدی زنان در خصوص حفظ عن��وان قهرمانی در بازی های 
آس��یایی هانگژو گفت: پیش بینی خیلی سخت است. نمی توان گفت که مدال طلا را می توان 
گرفت یا خیر. قطعا ش��یوع کرونا کارها را س��خت تر کرد. تمرینات بازیکنان کمتر و مسابقات 
تعطیل شد و مشکلات زیادی وجود داشت. با همه این شرایط سعی و تلاش ما این است که 
به امید خدا بازیکنان از هانگژو با دست پر و با مدال طلا برگردند. کادر و بازیکنان همه تلاش 

خود را برای این امر خواهند کرد تا باز هم این موفقیت برای کبدی زنان ایران رقم بخورد.

فجرسپاسی صفر - شهرخودرو یک

دومین پیروزی شهرخودرو رقم خورد
مص�اف دو تیم فجرسپاس�ی و ش�هرخودرو ب�ا پیروزی ی�ک بر صفر ش�اگردان 

سیدعباسی به پایان رسید.
در چارچوب آخرین بازی هفته بیس��ت و دوم رقابت های لیگ برتر، دو تیم فجرسپاس��ی و 
ش��هرخودرو به مصاف هم رفتند که این بازی در پایان با پیروزی یک گله تیم مشهدی پایان 
یافت. این بازی که قضاوتش را حسن اکرمی بر عهده داشت، تا دقایق پایانی با تساوی بدون 
گل در جریان بود اما مجتبی بیژن در دقیقه ۵+۹۰، موفق شد از روی نقطه پنالتی گل برتری 
ش��هرخودرو را به ثمر برساند تا دومین پیروزی شاگردان سیدعباسی در رقابت های لیگ برتر 

رقم بخورد.
با این نتیجه، فجرسپاسی با ۱۵ امتیاز در جایگاه چهاردهم جدول قرار گرفت و شهرخودرو 

با ۱۲ امتیاز در جایگاه شانزدهم و قعر جدول جای گرفت.

ساعت داربی تغییر کرد
ساعت جدید داربی پایتخت اعلام شد.

با اعلام س��ازمان لیگ، مس��ابقه دو تیم پرسپولیس و اس��تقلال از هفته بیست و سوم لیگ 
برتر روز پنجش��نبه ۲۶ اسفند به جای ساعت ۱۹ در س��اعت ۱۷:۳۰ در ورزشگاه آزادی آغاز 
می شود. پیش از این اعلام رسمی تغییر ساعت داربی، زمزمه های تغییر ساعت بازی به دلیل 
مخالفت ش��ورای تامین با برگزاری بازی در س��اعت ۱۹ شنیده می شد و از ساعت ۱۵:۳۰ به 
عنوان س��اعت جدید نام برده می ش��د که با مخالفت س��ازمان لیگ، ساعت ۱۷:۳۰ به عنوان 

زمان جدید اعلام شد.

داوری بانوی شیرازی در مسابقات فوتسال آسیا
بانوی داور ش�یرازی در مس�ابقات مقدماتی فوتس�ال مردان جام ملت های آسیا، 

داوری خواهد کرد.
کنفدراسیون فوتبال آسیا از زری فتحی داور شیرازی برای قضاوت رقابت های انتخابی جام 
ملت های فوتسال مردان آسیا دعوت کرد. به نقل از اداره کل ورزش و جوانان فارس، مسابقات 
انتخابی جام ملت های فوتس��ال مردان 2۰22 آسیا، 16 تا 2۰ فروردین ماه 1۴۰1 به میزبانی 

شهر ابوظبی کشور امارات برگزار می شود.
زری فتحی متولد 2۳ خرداد در ش��هر ش��یراز است که س��ابقه قضاوت در رقابت رده بندی 
و فینال فوتس��ال 2۰19 جام ملت های اروپا در کش��ور پرتغال، قضاوت در مسابقه رده بندی 
فوتسال جام ملت های 2۰1۸ آس��یا در کشور تایلند و رقابت های فوتسال 2۰1۸ دانشجویان 

جهان به میزبانی قزاقستان را در کارنامه داوری خود دارد.

توقف مس مقابل هوادار
دو تیم فوتبال هوادار تهران و مس رفسنجان به تساوی یک بر یک رضایت دادند.

در ادامه هفته بیس��ت و دوم لیگ برتر فوتبال ایران و در نخس��تین دیدار روز شنبه، دو تیم 
فوتبال هوادار تهران و مس رفسنجان از ساعت 1۴ به مصاف هم رفتند که دو تیم به تساوی 

یک بر یک رضایت دادند تا روند خوب تیم رضا عنایتی ادامه داشته باشد. 
در این دیدار که شش��مین بازی بدون شکس��ت ش��اگردان رضا عنایتی در هوادار بود، ابتدا 
گادوین منش��ا روی پاس محس��ن آذرباد در دقیقه 1۴، مس رفسنجان را با یک شوت زیبای 
خارج محوطه پیش انداخت اما محمد ستاری با پاس معین عباسیان در دقیقه ۷۰ بازی را به 
تس��اوی کشاند تا دو تیم به تساوی رضایت دهند. مس رفسنجان با این تساوی، ۳۵ امتیازی 

شد و در رده چهارم باقی ماند و هوادار نیز با 26 امتیاز به رده دهم صعود کرد.

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - گفتگ�و از  : 
علیرضا نیاکان:مسئله ش�نای بانوان کشور یکی 
از چالشی ترین رشته های ورزشی در کشور می 
باشد که در سالهای اخیر با نگرش خاص فدارسیون 

شنا تحولات اساسی در آن بوجود آمده است. 
این موضوع باعث شد تا گفتگویی اختصاصی باخانم 
اکرم کناری دیل از قهرمانان  شنای بانوان کشور داشته 

باشیم.
خانم علیدوستی در جشنواره فیلم سانتاباربارا 
در مورد فیلم اخیرشان اظهاراتی در مورد شنای 
زنان در ایران داش�تند آیا این صحبت ها واقعیت 

دارد؟
_ باید عرض کنم رش��ته ش��نا در ایران ب��رای بانوان 
زی��ر نظر فدراس��یون ش��نا به ص��ورت رس��می  فعال 
اس��ت و من همه  م��دارک مربوط به مربیگری ش��نا، 
اح��کام ورزش��ی و رکوردهایم را به صورت رس��می از 
فدراس��یون و  زی��ر نظ��ر وزارت ورزش و فدراس��یون 
ورزش��های همگانی دریافت ک��رده ام. اما امکان حضور 
بان��وان در میادین بین المللی به دلیل پوش��ش، مثل 
س��ایر رشته های ورزش��ی بانوان، ممنوع است و وقتی 
قهرمانان این رش��ته ها بخواهند در میادین بین المللی 
 توانایی خود را محک بزنن��د با مانع روبرو خواهند بود.

در ه��ر صورت این لفظ که »ش��نا در ای��ران به صورت 
رس��می ممنوع اس��ت« یا اینکه در تیزر این فیلم آمده 
»مگ��ه دختر میتونه بره تو آب؟« ما را به س��الهای دور 
برمیگرداند و از پله هایی که دانه دانه آنها را بالا رفتیم به 

پایین پرت میکند.
- مگر شنای بانوان در گذشته چگونه بود ؟

_ح��دود هفده س��ال پی��ش در ش��هرهای کوچک 
استانهای محروم جنوب کشور که خودم اهل همانجاها 
هستم مربیگری شنا را شروع کردم. در بعضی از شهرها 
اولین مربی و بنیان گزار شنای بانوان بودم. کار ما فقط 
آموزش ش��نا نبود و خیلی وقتها در گام اول باید تلاش 

میکردی��م تا بتوانیم خانواده ها را راضی کنیم که اجازه 
بدهند دخترانشان به استخر بیایند و شنا یاد بگیرند و 
چیزی که باعث میش��د خانواده ها با به اس��تخر آمدن 
دخترانشان مخالفت کنند طرز تفکر خودشان بود. این 
طرز تفکرات و تعصبات به مرور و با اعتمادی که گاهی 
دهان ب��ه دهان بین مردم م��ی چرخید، تغییر میکرد 
و روز ب��ه روز ب��ه آم��ار زنانی که به اس��تخر می آمدند 
اضافه میش��د در  دفتر های حضور وغیاب آن سالهای 
ش��اگردانم در یکی از همان شهرها، میبینم که روزانه 
به حدود ش��صت نفر آموزش شنا میدادم واین یک رقم 
عجیب است. آنروزها دلخوش��ی و هدفم این بود که تا 
جایی که میتوانم به زنان و دختران کش��ورم ش��نا یاد 
بدهم و برایش��ان ایجاد انگیزه کنم، عاشقانه این کار را 
انج��ام میدادم و این نیرویی بود که اجازه نمیداد از این 
حجم فعالیت احساس خستگی کنم واین ادامه داشت 

تا زمانی که توانس��تم رکوردهای شنایم را در کشور به 
ثبت برس��انم تا بتوانم برای دختران شناگر الهام بخش 
 باش��م و آنها این رش��ته را با امید بیشتری ادامه دهند.

سالها در کنار س��ایر مربیان زحمت کش شنای بانوان 
می کوش��یدم ش��اگردان خوبی تربیت کنم تا به سطح 
مناس��بی برای حضور در مسابقات برسند و این رشته، 
علاقمن��دان و ش��ناگران حرفه ای بیش��تری داش��ته 
باش��د تا در گوش��ه کن��ار محدودیت ه��ا، محرومیتها 
 و س��ایر مش��کلاتی ک��ه ب��ود، کنار گذاش��ته نش��ود. 
براب��ر  در  زمین��ه،  ای��ن  در  م��ن  ه��ای  فعالی��ت 
دری��ای وس��یع س��عی و ت��لاش و بردب��اری اس��اتید 
 و ب��زرگان ای��ن رش��ته تنه��ا قط��ره کوچکیس��ت.

م��ن روزی را ب��ه ی��اد دارم که هیئت ش��نا تبدیل به 
فدراسیون ش��د و این برای ما یک موفقیت بزرگ بود. 
هرچند فدراس��یون ش��نا فقط درقالب مسابقات چهار 

ش��نای اصلی با مس��افتهای اس��تاندارد و تعریف شده 
فعالیت میکند و ثبت رکوردهای مس��افت بالا در ایران 
زیر نظر فدراس��یون ورزشهای همگانی و با هزینه خود 
شخص انجام میپذیرد ولی ما شناگران ماراتن جز جامعه 

شناگران هستیم.
از مشکلات و محدودیتها بیشتر بگویید؟

_واقعیت این اس��ت که زنان ما به سبب پوشش نمی 
توانند در میادین بین الملل حضور داشته باشند که البته 
برای این موضوع، خود من هم مدتهاست بر اساس توانایی 
هایم به دنبال راه حل مناسبی هستم و امیدوارم روزی 
این مس��یر هم برای ورزشکاران ما هموار شود. درمورد 
ثبت رکوردهای استقامت هم محدودیتها کم نیست. من 
دو رکورد ملی ام را با دوندگی های بس��یار و به سختی 
و تنها با حمایت ش��رکت ملی گاز و وزارت نفت )چون 
کارمند شرکت گاز هستم( توانستم به ثبت برسانم ولی 
بع��د از آن وقت��ی برای ثبت رک��ورد جهانی در گینس 
اقدام کردم هیچکس حتی همان وزارت نفت هم از من 
حمایت نکرد، رکوردی که قرار بود نیمه شعبان همین 
امسال یعنی 2۸ اسفند به ثبت برسد و من برای تمرین و 
آمادگی ام از جان مایه گذاشته بودم مورد حمایت دست 
 اندرکاران قرار نگرف��ت و همه زحماتم بی نتیجه ماند.

بله متاسفانه یک سیستمی به وجود آمده که زحماتمان 
در آن مغف��ول می ماند. وقتی مصاحبه های تلویزیونی 
ام اجازه پخش نمیگیرند، تهیه کنندگان صدا و س��یما 
هرسال برای برنامه های روز زن من را به عنوان میهمان 
دعوت میکنند ولی چند روز بعد تماس میگیرند و عذر 
خواهی میکنند و میگویند با حضور ش��ناگر در برنامه 
مخالفت ش��ده! از طرف��ی اینچنین از س��وی برخی از  
افراد کشورمان مورد کم لطفی قرار میگیریم و از طرف 
دیگر به عنوان زن مسلمان و ایرانی حاضر نیستیم برای 
مطرح و ش��ناخته ش��دن خارج از قوانین و عرف رفتار 
کنیم پس هویت ورزش��کاریمان در همین حدی است 

که می بینید...

رقابت نمایندگان ایران در پارالمپیک زمستانی پکن به پایان رسید 
و آنان نتوانس�تند عنوان چش�مگیری در این دوره از بازی ها کسب 

کنند و اعضای این کاروان دست خالی به ایران بازخواهند گشت.
بازی های پارارالمپیک زمستانی 2۰22 پکن که از 1۵ اسفندماه شروع شده 
بود روز )یکشنبه 22 اسفند( با مراسم اختتامیه به پایان خواهد رسید. کاروان 
ورزش��ی ایران روز پنجم اس��فندماه عازم شهر پکن ش��د تا با برگزاری اردو 
آمادگ��ی در این ش��هر، خود را برای رقابت ب��ا مدعیان حاضر در پارالمپیک 

زمستانی 2۰22 پکن آماده کند.
الهه قلی فلاح، ابوالفضل خطیبی، صدیقه روزبه و حس��ین سولقانی، چهار 
نماینده کشورمان در این دوره از بازی ها بودند. سیدمصیب صید، الهه حسینی 
اردکانی و احمد کاویان نیز به عنوان مربی در کنار ملی پوشان حضور دارند.

در رقابت های اسکی صحرانوردی مردان ابوالفضل خطیبی نماینده ایران در 
خط استارت قرار گرفت و در پایان نتوانست عنوانی بهتر از بیستم را به خود 
اختصاص دهد. او با ثبت زمان ۴۴ دقیقه، ۴۷ ثانیه و ۷ صدم ثانیه موفق شد 

مسافت 12.۵ کیلومتری را به پایان برساند. وی پیش از این نیز در رشته پارا 
صحرانوردی، ماده سرعتی، با رکورد ۳ دقیقه و 19 ثانیه و ۷1 صدم ثانیه در 

جایگاه بیست و سوم قرار گرفت.
صدیق��ه روزبه دیگر اس��کی باز پارالمپیکی ایران بود که پی��ش از این در 
رقابت های رش��ته اسنوبرد عنوان سیزدهم را به خود اختصاص داد. وی این 
عنوان را در بین 1۴ نفر کسب کرد. حسین سولقانی نیز در رشته اسنوبرد در 

بین 2۵ ورزشکار در جایگاه آخر قرار گرفت.
الهه قلی فلاح پرچمدار کاروان ایران و تنها اسکی باز نابینای کشورمان نیز با 
قرار گرفتن در جایگاه دهم در مرحله مقدماتی رشته صحرانوردی نتوانست 
عنوان چشمگیری را کسب کند. با این نتایج کاروان ورزشی ایران که با نام 
سرلشگر خلبان حسین لشکری به پکن اعزام شده بود دست خالی به ایران 

بازخواهد گشت.
بررسی نتایج نمایندگان ایران در پارالمپیک زمستانی 2۰22 پکن نشان از 
آن دارد که حضور 2 هفته ای آنان در چین و قرار گرفتن در خط اس��تارت 
مسابقه برای ورزشکاران پارالمپیکی رشته اسکی نتیجه ای در برنداشت و آنان 

باید دست خالی و بدون کسب هیچ جایگاه چشمگیری به ایران بازگردند.

دست خالی نمایندگان اسکی در پارالمپیک زمستانی

تی�م ملی هندبال دختران جوان در جریان رقابت های قهرمانی 
آسیا مقابل تایلند به پیروزی رسید.

در چهارمین روز از مسابقات هندبال قهرمانی آسیا دختران جوان  تیم 
ملی هندبال ایران مقابل تایلند به میدان رفت که هندبالیست های ایرانی 

توانستند با حساب ۲۸ بر ۲۱ مقابل تایلند به برتری برسند.  
تیم ملی هندبال ایران پیش از این مقابل قزاقستان شکست خورد اما 
برابر هند به پیروزی رسیده بود. دختران هندبال ایران باید فردا یکشنبه 
س��اعت ۱۲:۳۰ در آخرین دیدارشان از این رقابت ها مقابل ازبکستان به 

میدان بروند.
ش��هرزاد نصوحی، سیده لیلا حس��ینی، هدیه ویسی، معصومه قنبری، 
هانی��ه کریمی، غزل عادلی، مرضیه قاراخانی، مبینا حس��ن نژاد، مهربان 
بدوی، نگار زنده بودی، مائده شهبازی، سارا موسی زاده، هستی دوخایی، 
الناز یارمحمدی، آرزو بهمنی و فاطمه مریخ ملی پوش��ان اعزامی به این 

مسابقات هستند.
غلامعلی اکبرآبادی به عنوان مدیر فنی، مهسا معتمدی و زهرا احمدی 

نیا به عنوان مربی و آزاده گیلانی به عنوان سرپرس��ت هدایت تیم ملی 
ایران را بر عهده دارند.

* نتایج روز چهارم مس��ابقات قهرمانی آس��یا دختران جوان ش��نبه ۲۱ 
اسفند:

ایران ۲۸ - تایلند ۲۱

هند - قزاقستان ساعت ۱۴:۳۰
* برنامه روز پنجم مس��ابقات قهرمانی آس��یا دختران جوان یکشنبه 

۲۲ اسفند:
ایران - ازبکستان ساعت ۱۲:۳۰

* رتبه بندی تیم های حاضر در مسابقات قهرمانی آسیا بر اساس امتیاز 
و تفاضل گل:

قزاقستان ۴ امتیاز، ۲ بازی، تفاضل گل ۱۴
ایران، ۴ امتیاز، ۳ بازی، تفاضل گل ۶

ازبکستان، ۲ امتیاز، ۲ بازی، تفاضل گل ۶
هند ۲ امتیاز، ۲ بازی، تفاضل گل ۴-

تایلند صفر امتیاز، ۲ بازی، تفاضل گل ۱۵-
شانزدهمین دوره مسابقات هندبال قهرمانی دختران آسیا از ۱۶ تا ۲۳ 
اس��فند به میزبانی قزاقس��تان در حال برگزاری است و دو تیم برتر این 
رقابت ها ج��واز حضور در رقابت های هندب��ال قهرمانی جهان ۲۰۲۲ به 

میزبانی اسلوونی را کسب می کنند.

دومین برد دختران هندبال ایران در آسیا

واقعیت شنای بانوان
در گفتگوی اختصاصی عصرآزادی  با اکرم کناری قهرمان شنای بانوان کشور تبیین شد:

امیر اوجاقی: 

شناخت خوبی از ملی پوشان ووشو دارم
صالحی امیری:

 در چین نتایج بهتری نسبت به جاکارتا می گیریم

مربی تیم ملی ووشوی ایران گفت: بنده سانداکاران تیم 
ملی بزرگسالان را از رده جوانان می شناسم و خوشبختانه 

ارتباط خوبی میان ما برقرار است.
امیر اوجاقی ، درباره شرایط تیم ملی ووشو با توجه به برگزاری 
اردوها پیش از سال جدید، توضیح داد: ما انتخابی کشوری را در 
قش��م برگزار کردیم از آنجا برای هر وزن ۴ نفر وارد اردو ش��دند. 
در اردوها هم چند نفر از قهرمانان جهان را داش��تیم که با نفرات 
ت��ازه وارد انتخابی زدند تا بهترین ها در اردو باقی بمانند. الان در 
هر وزن دو نفر اردونش��ین هس��تند که در سال جدید بین آن ها 

انتخابی برگزار می کنیم تا یک نفر فیکس شود.
او درباره نحوه برگزاری مسابقات انتخابی نیز گفت: این مسابقات همانند گذشته به صورت 2 برد از ۳ برگزار 
خواهد شد. شرایط حال حاضر اردوها هم خوب است. سه مرحله اردو را پشت سر گذاشته ایم و شرایط کاملا 
مهیا بود. از نظر اسکان، امکانات، غذا و ... همه چیز خوب است و از فدراسیون تشکر می کنم که در این مسیر 

ما را حمایت کرد.
مربی تیم ملی ساندای ایران درباره هدف گذاری فدراسیون برای بازی های آسیایی پیش رو نیز گفت: واقعا 
سعی داریم بهترین نتیجه را رقم بزنیم و سر خودمان را برای این کار گذاشته ایم، ولی ووشو یک ورزش چینی 
اس��ت و چینی ها هم در این زمینه س��خت کار می کنند تا با هر شکلی که می شود مدال ها را به دست آورند. 
ما چهار نماینده خواهیم داش��ت و س��عی می کنیم در این ش��رایط نتیجه خوبی را مانند دور قبل رقم بزنیم. 

می خواهیم نتایج دور قبل را تکرار کنیم و حتی ارتقاء دهیم.
او در پاسخ به این سوال که آیا دوری طولانی مدت ووشوکاران از مسابقات روی سطح فنی آن ها تاثیر منفی 
نداش��ته اس��ت؟ توضیح داد: رئیس فدراسیون و کادرفنی هفکری خوبی برای این موضوع داشتند، با توجه به 
اینکه کرونا بود و دو سه سالی بچه ها در کوران مسابقات حضور نداشتند، سه ماه اردو را زودتر برگزار کردیم 
تا قهرمانان به سطح آمادگی اولیه برسند که زمینه کار سنگین تر در سال جدید را داشته باشند. فکر می کنم 

این سه ماه اردو  کمک کرد.
امیر اوجاقی در پاس��خ به این س��وال که آیا با توجه به تفاوت فضای رده بزرگس��الان با جوانان، کار کردن 
برای او در تیم ملی بزرگس��الان س��خت نیست؟ تصریح کرد: بالاخره چون بنده در رده جوانان سرمربی بودم، 
با توجه به رزومه ای که داش��تم انتخاب ش��دم. تقریبا شاکله این تیم بزرگسالان هم بجز محمدسیفی همگی 
نفراتی هس��تند که در جوانان با آن ها کار کرده و از آن ها ش��ناخت دارم. شرایط برای بنده مساعد است چون 

شناخت خوبی از نفرات تیم دارم.

ریی�س کمیت�ه ملی المپیک در حاش�یه مراس�م 
درخت کاری در بوس�تان المپیک پارک پردیس�ان 
گف�ت: براس�اس ش�اخص ها باید اعتب�ارات بین۵۰ 

فدراسیون ورزشی به صورت عادلانه توزیع شود.
رضا صالحی امیری در جمع خبرنگاران با تبریک س��ال 
جدی��د، اظهار ک��رد: ت��لاش وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپی��ک و همچنین تاکید کمیته بی��ن المللی المپیک، 
حضور فعال ما در محیط زیست است و این که برنامه های 

منس��جمی در جهت توس��عه محیط زیست داشته باشیم. س��عی ما بر این است که یک جنبش و 
حرکت سراس��ری در محیط زیست داشته باش��یم تا قهرمانان و پیشکسوتان ورزش کشور در این 

حوزه نیز احساس مسوولیت کنند.
وی خاطرنشان کرد: امروز باید بیش از گذشته به محیط زیست توجه داشته باشیم و بخشی از 

ورزش قهرمانی را به این حوزه اختصاص دهیم.
صالحی امیری همچنین درباره آخرین وضعیت ورزش��کاران برای ش��رکت در رویدادهای س��ال 
آینده، اظهار کرد: س��ال آینده بازی های کشورهای اس��لامی، بازی های آسیایی چین و بازی های 
آس��یایی جوانان را داریم که در حال حاضر برنامه ریزی لازم برای حضور در دو بازی آس��یایی در 
حال انجام اس��ت  و بزرگترین کاروان ورزش��ی را در این دوره از بازی های آسیایی خواهیم داشت، 

پیش بینی ما این است که نتایج این دوره بهتر از جاکارتا خواهد بود.
صالحی امیری همچنین در پاسخ به پرسش یکی از خبرنگاران مبنی بر مناقشه بین او و علیرضا 
دبیر، گفت: باید قبول کنیم که نیاز بودجه کشور با مجموع شرایط فعلی سازگاری ندارد، هر چند 
دولت همیش��ه به ورزش کمک کرده اس��ت، اما منابع مالی محدود و م��ا باید اعتبارات را عادلانه 

توزیع کنیم.
رییس کمیته ملی المپیک افزود: بزرگ ترین امتیاز را به کش��تی اختصاص دادیم، ما باید بودجه 
را بین ۵۰ فدراس��یون ورزش��ی توزیع کنیم، در حال حاضر به جز کشتی در المپیک، تیراندازی و 

کاراته نیز طلا داشتند، بنابراین ما باید براساس شاخص ها، منابع را توزیع کنیم.
وی در پایان گفت: 99 درصد از اعضای مجمع از عملکرد کمیته ملی المپیک به صورت شفاهی 
و کتبی اظهار رضایت داشتند، تلاش ما این است که با عملکرد بهتر از گذشته کارها را پیش ببریم 

و به اعتماد اعضای مجمع پاسخ مثبت بدهیم.


